

大灣區航空 - 兩週年大抽獎

條款及細則

1. 參加者於參加本推廣活動時必須為年滿 18 歲之香港居民 (有效香港特別行政區身份證之持有人)。
2. 推廣期 / 購買期：2024 年 8 月 1 日至 2024 年 8 月 16 日
3. 登記期：2024 年 8 月 1 日至 2024 年 8 月 17 日
4. 顧客凡於推廣期內在大灣區航空官方網站或位於香港西九龍高鐵站的大灣區航空客戶服務中心上購買單程或來回機票，憑機票號碼於推廣網站登記，並輸入全名、電話號碼、電郵、13 位數字的機票號碼，以及上載您已追蹤我們的 IG 及 FB 的螢幕截圖，即可參加抽獎。
5. 如使用機票兌換券「付款」將不能參加是次抽獎。
6. 本推廣活動只適用於持有在大灣區航空官方網站、大灣區航空手機應用程式及大灣區航空客戶服務中心購買的單程或來回機票的參加者。
7. 每一個機票號碼可享一次抽獎機會，兩個機票號碼可享 2 次抽獎機會，如此類推。
8. 參加者以單一收據計算。每個機票號碼只限登記一次，任何重複或錯誤輸入資料，即告作廢。
9. 獎品包括：
 - 大獎：大灣區航空來回東京機票 (價值: \$11,160，共 22 名)
 - 二獎：大灣區航空來回大阪機票 (價值: \$10,320，共 22 名)
 - 三獎：大灣區航空來回首爾機票 (價值: \$9,300，共 22 名)
 - 四獎：大灣區航空來回曼谷機票 (價值: \$7,620，共 22 名)
 - 五獎：大灣區航空來回台北機票 (價值: \$5,420，共 22 名)
 - 六獎：大灣區航空來回馬尼拉機票 (價值: \$3,660，共 22 名)
10. 得獎通知及領獎方法：

得獎者將於得獎後 14 個工作天內收到電郵通知，電郵內將含有 1 個專屬優惠碼。憑該優惠碼可兌換免費機票（不包括燃油附加費、稅項及有關雜項）。
11. 機票供應可因座位供應情況、機票艙、出發日期及貨幣匯率波動等原因而變動。
12. 機票獎品必須在電郵發出日起 6 個月內出票，所有旅程必須自出票日起 3 個月內完成。
13. 機票獎品旅遊不適用日期：2024 年 10 月 11 日至 12 日、2024 年 12 月 19 日至 31 日、2025 年 1 月 24 日至 2 月 2 日。
14. 每天之計算方法為凌晨 12 時至晚上 11 時 59 分為止。本活動之一切時間以推廣網站伺服器的時間為準。
15. 登記參加抽獎截止時間為 2024 年 8 月 17 日晚上 11 時 59 分。

16. 活動完結後，得獎者名單將於 2024 年 9 月 2 日於星島日報及英文虎報公布。
17. 所有獎品均不可轉讓、轉售或兌換現金。得獎者須同意遵守有關機票之各項條款及細則。
18. 得獎者須明白及同意得獎者無論出於任何原因無法享用任何獎品或在享用獎品過程中遭受人身傷害或財物損失，大灣區航空恕不負責。
19. 本活動如有任何因電腦、網絡、電話、技術或其他不可歸責於大灣區航空之事由，而使參加者或得獎者所登錄之資料或大灣區航空發出之得獎通知有遺失、錯誤、無法辨識或損毀，導致資料無效之情況，大灣區航空不負任何法律責任，參加者或得獎者均不得異議。
20. 參加者所輸入的資料將不可更改，所有資料均以網上登記之記錄為準，任何重覆、錯誤或不完整的資料將被視作無效。若活動所填寫之資料不實或不正確，導致得獎者無法收到得獎通知、領獎詳情或獎品，或無法領取獎品，大灣區航空恕不負責。
21. 如需查詢登記或得獎資料，參加者或得獎者本人必須以登記手提電話作聯絡，否則將不獲受理。
22. 如有任何爭議，大灣區航空保留最終決定權。如大灣區航空發現參加者使用或教唆他人使用不正當或欺詐手法干擾推廣活動的運作、破壞或影響活動的舉辦、誠信、公平或順利進行，大灣區航空有權終止有關參加者的參加資格、把已登記的資料作廢及限制參加者登入推廣網站和 / 或向參加者提供相關服務，並保留向有關人士追究的權利。
23. 大灣區航空於是次活動中要求參加者所提供的個人資料，只用作聯絡參加者及領獎時核實身份之用，並會妥善保存及保密處理已收集之個人資料。如參加者拒絕提供有關資料，大灣區航空有權拒絕參加者參與是次抽獎活動。所收集的個人資料會於本活動完結後 90 日內銷毀。有關本公司的私隱權政策，請參閱 https://www.greaterbay-airlines.com/hk/zh_hk/legal-privacy/privacy-policy.html

推廣生意的競賽牌照號碼：58986

Greater Bay Airlines – 2nd Anniversary Lucky Draw

Terms and Conditions

1. Participants must be a Hong Kong resident (holders of a valid HKSAR identity card) and aged 18 or above when register this promotion.
2. Promotion / Purchase Period: 1 August 2024 - 16 August 2024
3. Registration Period: 1 August 2024 – 17 August 2024
4. Within the promotion period, a customer makes a purchase of one-way or round-trip ticket, can enter the lucky draw through our promotion website by registering full name, phone number, e-mail address and ticket number in 13 digits and upload a screenshot showing that you have followed our Instagram and Facebook account.
5. For the purchase amount “paid” by ticket vouchers, the participation and lucky draw chances will be disqualified.
6. This promotion applies to participants who are holding one-way or round-trip tickets purchased on the Greater Bay Airlines Official Website, Greater Bay Airlines App, or Greater Bay Airlines Customer Service Centre at Hong Kong West Kowloon Station.
7. Each ticket number can get one lucky draw chance. Two lucky draw chances will be given with two ticket numbers, and so on.
8. Eligibility is based on one single receipt. Each ticket number can be registered once only, any duplicated registrations or wrong inputs will result in disqualification.
9. The Lucky Draw Prize include:
 - Grand Prize: Greater Bay Airlines Round-trip Ticket to Tokyo (Valued at \$11,160, total 22 winners)
 - 2nd Prize: Greater Bay Airlines Round-trip Ticket to Osaka (Valued at \$10,320, total 22 winners)
 - 3rd Prize: Greater Bay Airlines Round-trip Ticket to Seoul (Valued at \$9,300, total 22 winners)
 - 4th Prize: Greater Bay Airlines Round-trip Ticket to Bangkok (Valued at \$7,620, total 22 winners)
 - 5th Prize: Greater Bay Airlines Round-trip Ticket to Taipei (Valued at \$5,420, total 22 winners)
 - 6th Prize: Greater Bay Airlines Round-trip Ticket to Manila (Valued at \$3,660, total 22 winners)
10. Winning notification and redemption details:

The winners will be contacted individually by e-mail within 14 working days after win. The e-mail will include a unique promo code for redeeming the free flight ticket (excluding fuel surcharges, taxes and additional fees).
11. The prize may vary due to factors such as seat availability, booking class, departure date, and currency exchange rate fluctuations.
12. The prize ticket must be issued within six (6) months from the date of this prize redemption letter, and it is valid for three (3) months from date of issue.
13. The prize ticket blackout period of travel commence period will be 11-12 October 2024, 19-31 December 2024, 24 January - 2 February 2025.
14. Each day will run from 00:00 midnight to 23:59.
15. The deadline for registration to participate in the lucky draw is 11:59 PM on 17 August 2024.
16. After promotion, the winner list will be announced on Sing Tao Daily and The Standard on 2 September 2024.

17. The prize cannot be transferred, resold or exchanged for cash. Winners agree to abide by the terms and conditions which listed by the prize suppliers of the relevant prizes. Greater Bay Airlines shall not be responsible for any consequences due to the redemption or use of the prizes.
18. Participants understand and accept that Greater Bay Airlines has no legal or other liabilities if any winners are unable to enjoy any prizes for whatever reasons or if any winners suffer from any personal injuries or property losses or damages in the course of his or her enjoyment of any prizes for whatever reasons.
19. During this promotion, if the registered data or winning notification are lost, inaccurate, unidentifiable or damaged caused by any computer, network, telephone or technical issues which are not attributed to the default of Greater Bay Airlines, Greater Bay Airlines shall not have any legal liability if the participant is judged as disqualified and the participant cannot object.
20. All information provided by participants cannot be changed after registration. All information of participants should be based on the record of the web registration. Any faulty, duplicated and incomplete information will result in disqualification. If winners cannot receive the winning notifications, redemption details or prizes, or cannot redeem the prizes due to any fake, incomplete or incorrect information provided for this promotion, Greater Bay Airlines shall bear no responsibility.
21. For enquiries of the registration or winning information, the registered person should contact us by the registered phone number.
22. In case of disputes, the decision of Greater Bay Airlines will be final and binding. If Greater Bay Airlines note any participants use or incite others to use improper or fraudulent acts / means to disturb the promotion operation or cause damages to or affect the promotion holding, integrity, fairness or running, Greater Bay Airlines reserves the right to disqualify the participants, abolish the participants' previous registration, limit the participants' access to the promotion website and / or provide related services to concerned participants and reserve the right to seek all remedies available.
23. Any personal data collected will be used to contact and verify the identity of the participants for prize redemption only and will be handled properly and kept confidential. Greater Bay Airlines reserves the right to disqualify participants who refuse or fail to provide the relevant personal information. All personal data collected will be destroyed within 90 days after the end of the promotion. For company privacy policy, please refer to <https://www.greaterbay-airlines.com/hk/en/legal-privacy/privacy-policy.html>

Trade Promotion Competition Licence Number: 58986